
Vážený pán 

Igor Hianik, primátor 

Radničné námestie 7 

902 01 Pezinok 

K() PI 1 

~lu 

Vážený pán primátor, vážené panie poslankyne a páni poslanci, 

M ESTSKÝ ÚRAD 
PEZINOK 

Došlo: o 8. 03. 2022 
Čfslo: 

Príf. : 

Odbor: 
~• 1. z ~ .: 

dovoľte, aby sme Vám touto cestou poďakovali za prejavenú dôveru a menovanie do redakčnej rady 
(RR) mestských novín Pezinčan. Veľmi si to vážime. Žiaľ, po necelom roku pôsobenia redakčnej rady 

sme spoločnle skonštatovali, že nenachádzame zmysel nášho ďalšieho pôsobenia v tomto poradnom 
orgáne. Dovoľte nám preto, aby sme spoločne, ako sme boli menovaní, spoločne z. tejto funkcie aj 
odstúpili. 

Mohli by sme vymenovávať množstvo prfčin, prečo sa spolupráca nevydarila. Pre ilustráciu len tie 

najvýraznejšie. Po celé obdobie nášho pôsobenia redaktor, ktorý je podľa schváleného štatútu tou 

najdôležitejšou osobou novín, buď neexistoval, alebo ak bol prijatý, tak na ďalšej RR sme sa 

dozvedeli, že už nie je. Nový možno bude, a keď bol, o mesiac už nie. Nevieme, čo bolo príčinou ich 

odchodu, ale prehľad, poriadok, jasne stanovené kompetencie to určite neboli. Noviny tvoria z väčšej 
časti zamestnanci úradu, ktorí by ako prvf mali dodržiavať termíny. Čas medzi uzávierkou a odoslaním 

do tlače by mal mať redaktor vyhradený na noviny. Do dnešného dňa sme nevideli naživo grafika, 

ktorý dáva novinám výslednú podobu. Je to na škodu, pretože chyby, ktoré sme nachádzali a 

pravidelne vymenovávali (aj písomne) sa neustále opakovali a opakujú. Úplným vrcholom bolo prvé 

tohtoročné číslo, za ktorým to ostatné nezaostáva. Máme dojem, že v mnohých PR článkoch mesta je 

už cítiť blížiace sa komunálne voľby. 

Hoci sme mali pravidlá a víziu ako by mal Pezinčan v budúcnosti vyzerať, boli záhadne stratené v sieti. 

Evidentne máme iné názory a pohľad na problematiku ako súčasný výrobný tým, ktorý našim dobre 

mieneným radám, odborným pripomienkam a vecným poznámkam neprikladá význam. Preto si 

myslíme, že je vhodnejšie takúto (ne)spoluprácu, pre dobro oboch strán, ukončiť. 

Radi by sme sa na záver vyjadrili k hodnoteniu Pezinčana v rámci projektu Hlásne trúby. Desiate 

miesto v hodnotení je nesporne skvelé hodnotenie, ale to je ešte zásluha p. Bednárikovej, ktorá sa 

novinám oddala celá a odišla krátko po našom vymenovaní. Navrhujeme ju preto na mestské 

ocenenie. 

V Pezinku, 3. marca 2022 

Elena Králiková, členka RR 

Eliška Fričovská, členka RR 

Lajo Slimák, predseda RR 


